"Very Important" Games Booklet

Combats Sexual Harassment of Children



In light of ECWR's campaign, "Making Our Streets Safer for Everyone", ECWR has published a games booklet entitled "Very Important".



This booklet is one of the simple and innovative tools created as part of ECWR's campaign to help raise awareness about sexual harassment. The booklet and accompanying animated movie help raise important questions about sexual harassment while encouraging creativity through simple and easy games such as painting and coloring.

The movie and booklet are intended to educate children about sexual harassment without filling them with fear for the responsible adults around them. They teach children to trust others but to be careful and aware. In addition, the children learn to differentiate between appropriate and inappropriate looks and physical contact.

Children also learn the difference between appropriate language that encourages and language that is inappropriate.

The booklet and movie were published as part of ECWR's five year campaign against sexual harassment. The campaign seeks to combat and criminalize sexual harassment, especially sexual harassment of children.

The campaign aims to:

- Raise awareness among women about their rights and the definition of sexual harassment.
- Encourage society to support women when they are subject to incidents of sexual harassment.
- Improve legal procedures for protecting women from sexual harassment.
- Raise awareness among children about the dangers of sexual harassment and how they can protect themselves and their bodies.

Thanks for your interest in ECWR's activities and programs

Best regards, Nehad Abouel Komsan ECWR's Chair



كتاب ألعاب " مهم جداً "

لمواجهة التحرش الجنسى بالأطفال

صدر عن المركز المصري لحقوق المرأة في إطار حملة " شارع آمن للجميع " كتاب العاب تحت عنوان" مهم جداً ".

وقد جاء تنفيذ هذا الكتاب كأحد أدوات نشر الوعي البسيطة والمبتكرة في الحملة حيث يركز الكتيب على الألعاب السهلة المبسطة ومنها الرسم والتلوين والأسئلة الإبداعية والأسئلة المحورية التي تعتمد على مشاهدة الفيلم.

يهدف المركز في استخدمه للفيلم والكتيب إلى تقديم رؤية متوازنة للأطفال حول هذه الظاهرة لا تبث الرعب في نفوس الأطفال من كل المحيطين بهم ولكن تعلم الطفل أن يثق في الآخرين مع وعيه وحرصه على نفسه وقدرته على التفرقة بين أنواع ومقاصد كل نظرة وكلمة ولمسة موجهه له من

الآخرين والتفرقة بين الكلمة المشجعة والكلمة المغرضة ، أيضا اللمسة الحانية واللمسة الشريرة .

وقد صدر الكتيب والفيلم في إطار حملة بدءها المركز من خمس سنوات لمناهضة وتجريم التحرش الجنسي في مصر و تجريم التحرش الجنسي بالأطفال تحت عنوان " حملة شارع أمن للجميع " تهدف الحملة إلى:

- رفع وعي النساء بمعني التحرش الجنسي وحقوقهن.
- رفع وعي الرجال بعواقب التحرش الجنسي على النساء.
- تشجيع المجتمع بالتدخل لدعم ومساندة النساء في حال تعرضهن للتحرش.
 - تحسين الآليات التنفيذية والقانونية من أجل حماية المرأة من التحرش.
- نشر وعي الأطفال بخطورة التحرش الجنسي وكيفية الحفاظ على أنفسهم وأجسادهم .

نشكركم على اهتمامكم بأنشطة وبرامج المركز المصري لحقوق المرأة

مع تحياتي نهاد أبو القمصان رئيس مجلس الإدارة